

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: woensdag 1 oktober 2014 9:44
Aan: Nieuwsarchief
Onderwerp: RoSa's Vrouwennieuws

Kan je deze nieuwsbrief niet goed lezen, ga dan naar www.rosadoc.be/vrouwennieuws.htm

Is deze nieuwsbrief niet goed leesbaar? Bekijk hem dan in je browser

Vrouwennieuws

1 oktober 2014

Nieuw op de RoSa-website

Onder RoSa's leeslamp



Thematisch boekenpodium : "Vrouwen en armoede", in aansluiting op het thema van de 43ste Vrouwendag op 11 november 2014.

Anti-seksisme: Gebruiksaanwijzing



Op 3 augustus is er een nieuwe wet ter bestrijding van seksisme in werking getreden. België is zo het eerste land dat een duidelijke ondersteuning biedt aan slachtoffers van seksisme.

Maand van de student



Van 1 oktober tot 1 november 2014 organiseert RoSa de *Maand van de Student*, met advies en tips voor papers en masterproeven. Op 22 oktober 2014 gratis workshop *Gender voor Dummies!* Schrijf je snel in voor de workshop via info@rosadoc.be.

In het nieuws

- "Wat een mietje" zeggen kan 1.000 euro en jaar cel kosten (De Morgen, 01/10/2014)
- Rik Torfs vraagt afschaffing seksismewet (De Standaard, 01/10/2014)
- Rik Torfs: ♦Schaf seksismewet af♦ (De Standaard, 01/10/2014)
- Antiseksisme: de wet als slet? (De Standaard, 01/10/2014)
- Generatie aan de afgrond (De Standaard, 01/10/2014)

- Veertig procent van jonge vrouwen kampt met psychische problemen (De Standaard, 01/10/2014)
- ♦Moeders moeten sneller weten of er plaats is voor hun kind♦ (De Standaard, 01/10/2014)
- 'Plaats disclaimer bij ultradunne modellen' (De Standaard, 01/10/2014)
- Rik Torfs: 'Schaf vage seksismewet af' (Knack, 01/10/2014)
- VS: nieuwe sekswetten aan universiteiten roepen vragen op (Knack, 01/10/2014)
- "Ik zie geen enkel probleem voor Thyssen" (De Redactie, 1/10/2014)
- "Wat een mietje" zeggen kan u 1.000 euro en jaar cel kosten (De Redactie, 1/10/2014)
- Le harcèlement de rue peut désormais coûter jusqu'à un an de prison (La Libre Belgique, 01/10/2014)
- Marianne Thyssen passe son grand oral à ♦Europe (direct) (Le Soir, 01/10/2014)
- Brésil : Dilma Rousseff en tête des sondages à cinq jours de la présidentielle (Le Monde, 01/10/2014)
- Miranda Hart and Sarah Millican lead female comedy breakthrough (The Independent, 1/10/2014)
- I found out the hard way why footy commentary is still a man's world (The Guardian, 01/10/2014)
- Educate women and their community will prosper. Deny them education and the world will suffer (The Guardian, 01/10/2014)
- Flexible working: why do we treat it as a women-only issue? (The Guardian, 01/10/2014)
- Dossiers gedwongen adopties samengebracht bij Kind en Gezin (De Morgen, 30/09/2014)
- Feministische revolutie op de catwalk bij Chanel (De Morgen, 30/09/2014)
- Meer Belgen hebben psychische en emotionele problemen (De Standaard, 30/09/2014)
- Dossiers gedwongen adopties samengebracht bij Kind en Gezin (De Standaard, 30/09/2014)
- Allocations familiales : des coupes qui vont ♦ mettre les familles en difficulté ♦ (Le Monde, 30/09/2014)
- En Californie, il faut dire ♦oui♦ sexplicitement (Libération, 30/09/2014)
- Reyhaneh Jabbari: Iran postpones execution of woman due to hang for murder of her alleged attempted rapist (The Independent, 30/09/2014)
- Paris Fashion Week: Karl Lagerfeld leads a feminist riot on 'Boulevard Chanel' (The Independent, 30/09/2014)
- More women gaining access to venture capital, but gender gap persists (The Globe and Mail, 30/09/2014)
- We can♦ wait another decade to end violence against native women (The Globe and Mail, 30/09/2014)
- Politics is sexist, but not in the ways we♦ve been talking about (The Globe and Mail, 30/09/2014)
- The new campus sex puritans (The Globe and Mail, 30/09/2014)
- Target♦s ♦sexist♦ baby pyjamas spark social media outcry (The Globe and Mail, 30/09/2014)
- Pregnancy stress during 1998 ice storm linked to genetic changes in children after birth, study suggests (The Globe and Mail, 30/09/2014)
- From rebel to president, Brazil♦s Rousseff faces tough election battle (The Globe and Mail, 30/09/2014)
- Is Meghan Trainor's uber-hit All About That Bass anti-feminist? (The Guardian, 30/09/2014)
- So my thumbs show I have a male brain? Well, two fingers to that (The Guardian, 30/09/2014)
- Disruptive Women UK is here to celebrate healthcare achievements (The Guardian, 30/09/2014)
- Students Speak ♦ what would you do to empower girls? (The Guardian, 30/09/2014)
- Israeli airline urged to stop ♦bullying♦ of women by ultra-orthodox passengers (The Guardian, 30/09/2014)
- Is post-referendum Scotland a feminist paradise? (The Guardian, 30/09/2014)
- Our sex lives are dwindling but sexism is as rampant as ever (The Guardian, 30/09/2014)
- Lufthansa loses fight to require male pilots wear hats (The Guardian, 30/09/2014)
- Winners Chosen in Program to Aid Female Composers (The New York Times, 30/09/2014)
- In a First for Cornell, a Woman Is Appointed as Its Next President (The New York Times, 30/09/2014)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuws pagina's op www.rosadoc.be
 Wil je deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding "uitschrijven vrouwennieuws".

Je ontvangt deze nieuwsbrief omdat je bent ingeschreven in de mailinglist van RoSa vzw.

Van werk of internetprovider veranderd? Pas je gegevens aan en ga naar:

http://www.rosadoc.be/phplist/public_html/lists/?p=preferences&uid=74cb7b744ba7aad68bc76df6de0c132d

POWERED BY [PHPLIST](http://www.phplist.org/)

--

This message has been scanned for viruses and dangerous content by

-->